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12 juni 2018 

 

Geacht college,  

 

Er zijn in het verleden diverse vragen gesteld door de raad en haar commissie(s) over de AVG 

(Algemene verordening gegevensbescherming). Op deze vragen heeft de wethouder geantwoord dat 

Hilversum hier klaar voor is. 

Echter, als bijlage bij agendapunt 11 (Utrechtseweg 245) bestond – tot vandaag – het document 

‘Aanvraagformulier.pdf’. Dit document was publiekelijk toegankelijk via iBabsonline. In dit document 

worden de volgende persoonsgegevens getoond: 

- BSN 

- Naam 

- Geslacht 

- Adres 

- Mobiel telefoonnummer 

- E-mailadres 

 

Aan het college hebben we daarom de volgende vragen: 

1. Wij constateren een datalek vanuit de gemeente Hilversum, na ingang van de AVG d.d. 25 mei 

2018. Deelt het college deze mening? 

Na constateren van het feit heeft de fractievoorzitter de griffie ingelicht over bovenstaande. Griffie 

heeft het document verwijderd van iBabsOnline. 

Als fractie snappen dat dingen kunnen gebeuren, maar hebben wel de volgende vervolgvragen: 

2. Wat heeft u in het verleden gedaan om dit soort gevallen te voorkomen? 

3. Hoe borgt u dat dit in de toekomst voorkomen wordt? 

 

Namens de fractie CDA 

 

 

Tjalke de Jong 

 


